



# I. Frequently Asked Questions

<p><b>1. What is “Chimera S&amp;P UAE UCITS ETF – Share Class A – Accumulating” all about?</b></p> <p>a. The Chimera S&amp;P UAE UCITS ETF – Share Class A – Accumulating, which will be listed on the DFM, is a fund that aims to track and replicate, before fees and expenses, the performance of the S&amp;P UAE BMI Liquid 20/35 Capped Index.</p> <p>b. The ETF (Share Class A – Accumulating) Doesn’t pay dividends, and the dividends received by the fund will be reinvested without incurring any cost on the unit holder.</p> <p>c. What does CHAE stand for?</p> <p>CH: Chimera</p> <p>AE: UAE</p>	<p>١- ما هو " صندوق شيميرا ستاندرد اند بورز الامارات يوسيتس لمتداول- الشريحة (أ) – تراكمية العائد "؟</p> <p>أ- صندوق شيميرا ستاندرد اند بورز الامارات يوسيتس المتداول- الشريحة (أ) – تراكمية العائد ، والذي سيتم إدراجه في دبي المالي هو صندوق يقوم بمحاكاة وتتبع اداء مؤشر S&amp;P UAE BMI Liquid 20/35 Capped Index قبل خصم أتعاب الإدارة والمصروفات الأخرى.</p> <p>ب- الصندوق الاستثماري المتداول لا يدفع توزيعات أرباح نقدية، ولكن يقوم بإعادة استثمار التوزيعات التي يتلقاها دون تكبيد حاملي الوحدات أي تكاليف إضافية.</p> <p>ت- ماذا تعني CHAE ؟</p> <p>شيميرا CH:</p> <p>الإمارات: AE</p>
<p><b>2. What are the business plans for “Chimera S&amp;P UAE UCITS ETF – Share Class A – Accumulating e”?</b></p> <p>The ETF provides investors with the ability to buy / sell S&amp;P UAE BMI Liquid 20/35 Capped Index.</p>	<p>٢- ما هي خطط العمل الخاصة بـ " صندوق شيميرا ستاندرد اند بورز الامارات يوسيتس المتداول- الشريحة (أ) – تراكمية العائد "؟</p> <p>يوفر صندوق الاستثمار المتداول للمستثمرين المقدرة على بيع / شراء المؤشر S&amp;P UAE BMI Liquid 20/35 Capped Index</p>
<p><b>3. What are the actual activities of the ETF?</b></p> <p>To track the S&amp;P UAE BMI Liquid 20/35 Capped Index constituents. And the dividends received by the fund will be reinvested without incurring any cost on the unit holder.</p>	<p>٣- ما هي الأنشطة التي يقوم بها الصندوق؟</p> <p>تتمثل أنشطة الصندوق في تتبع مكونات المؤشر S&amp;P UAE BMI Liquid 20/35 Capped Index ويقوم الصندوق بإعادة استثمار التوزيعات التي يتلقاها دون تكبيد حاملي الوحدات أي تكاليف إضافية.</p>
<p><b>4. What will be the strategy of “Chimera S&amp;P UAE UCITS ETF – Share Class A – Accumulating”, in brief?</b></p> <p>CHAE, is an exchange traded fund that seeks to provide investment returns, before fees and other costs, that closely correspond to the performance of the S&amp;P UAE BMI Liquid 20/35 Capped Index. The fund allows a single access point to the United Arab Emirates equity markets. The dividends received by the fund will be reinvested without incurring any cost on the unit holder.</p>	<p>٤- ما هي استراتيجية " صندوق شيميرا ستاندرد اند بورز الامارات يوسيتس المتداول- الشريحة (أ) – تراكمية العائد " باختصار؟</p> <p>CHAE هو صندوق استثمار متداول يسعى الى توفير عوائد استثمارية، قبل خصم أتعاب الإدارة والمصروفات الأخرى، ويقوم الصندوق بمحاكاة اداء مؤشر S&amp;P UAE BMI Liquid 20/35 Capped Index. ويسمح الصندوق للمستثمرين بسهولة الاستثمار في اسواق دولة الامارات العربية المتحدة من خلال منتج واحد. كما يقوم الصندوق بإعادة استثمار التوزيعات التي يتلقاها دون تكبيد حاملي الوحدات أي تكاليف إضافية.</p>



# I. Frequently Asked Questions

<p><b>5. What is the ETF's Net Asset Value?</b></p> <p>The Net Asset Value of the units will be determined by the Administrator. It is calculated by deducting all liabilities due from the fund from the total value of the fund's assets.</p>	<p>٥- ما هو صافي قيمة الأصول (NAV) لصندوق الاستثمار المتداول؟</p> <p>سيتم تحديد صافي قيمة أصول الوحدات بواسطة مقدم الخدمات الإدارية. وتحسب باستقطاع كافة الالتزامات المستحقة على الصندوق من إجمالي قيمة أصول الصندوق.</p>
<p><b>6. What is the ETF INAV?</b></p> <p>The INAV means Indicative Net Asset Value of the ETF. The INAV gives an updated or real time measure of an ETF's value and its calculated intraday during the DFM's trading session.</p>	<p>٦- ما هو صافي قيمة الأصول الإسترشادي (INAV)؟</p> <p>هو صافي قيمة الأصول للصندوق المتداول الذي يتم احتسابه لحظيا والذي يمنح مقياسا لحظيا لقيمة الصندوق المتداول حيث يتم احتسابه خلال جلسات التداول في سوق دبي المالي.</p>
<p><b>7. Why is there an INAV?</b></p> <p>Units may be purchased or sold on the Secondary Market by all investors through the DFM. The purpose of the listing of the Units on the Market is to enable investors to buy and sell Units on the Secondary Market, normally via the investor's broker. Investors use the INAV to measure an ETF intraday value as an indication while trading.</p>	<p>٧- ما الهدف من صافي قيمة الأصول الإسترشادي (INAV)؟</p> <p>وحدات الصندوق يمكن شراءها أو بيعها في السوق الثانوي من قبل المستثمرين ويتم ذلك من خلال سوق دبي المالي. والغرض من إدراج الوحدات في الأسواق هو تمكين المستثمرين من شراء الوحدات وبيعها في السوق الثانوي، ويتم ذلك عن طريق الوسيط. ويستخدم المستثمرون صافي قيمة الأصول الإسترشادي كمؤشر لقيمة أصول الصندوق خلال اليوم أثناء التداول.</p>
<p><b>8. Is the Fund Shari'a compliant?</b></p> <p>No</p>	<p>٨- هل الصندوق متوافق مع الشريعة الإسلامية؟</p> <p>لا</p>
<p><b>9. What is the price of the unit during the initial offering period?</b></p> <p>The offering price is set at AED3.67 and will reflect market movement after the IOP has ended.</p>	<p>٩- ما هو سعر الوحدة خلال فترة الطرح الأولية؟</p> <p>سعر الوحدة عند العرض هو ٣.٦٧ درهم إماراتي. وسوف يعكس حركة السوق بعد انتهاء فترة الطرح الأولية.</p>
<p><b>10. How many units and what percentage of total units will be offered?</b></p> <p>N/A</p> <p>It is an open-ended fund. There is no set limit to the number of units that can be created</p>	<p>١٠- كم عدد الوحدات ونسبة إجمالي الوحدات التي سيتم عرضها؟</p> <p>لا يوجد</p> <p>الصندوق ذو طبيعة رأس مال مفتوح. ولا يوجد حد معين لعدد الوحدات التي يمكن إصدارها</p>
<p><b>11. What is the expected listing date?</b></p> <p>Expected on 3<sup>rd</sup> of March 2021.</p>	<p>١١- ما هو تاريخ الإدراج المتوقع للصندوق؟</p> <p>التاريخ المتوقع للإدراج هو ٣ من شهر مارس لسنة ٢٠٢١</p>
<p><b>12. Do I need to have an Investor Number (NIN) for trading?</b></p>	<p>١٢- هل أحتاج إلى رقم مستثمر (NIN) في حال الرغبة بالتداول؟</p>



# I. Frequently Asked Questions

<p>Yes. It will be bought and sold like other shares on the DFM.</p>	<p>نعم، حيث أن الشراء / البيع في وحدات الصندوق يتم بشكل مماثل لأي عملية شراء/ بيع للأسهم المدرجة في سوق دبي المالي.</p>
<p><b>13. What is the maximum I can own in “Chimera S&amp;P UAE UCITS ETF – Share Class A – Accumulating”?</b></p> <p>There are no ownership restrictions on ETFs</p>	<p>١٣- ما هو الحد الأقصى الذي يمكن امتلاكه في “صندوق شيميرا ستاندرد اند بورز الامارات يوسيتس المتداول- الشريحة (أ) – تراكمية العائد“؟</p> <p>لا يوجد حد أقصى للملكية في صندوق الاستثمار المتداول</p>
<p><b>14. What will the ETF do with the funds raised through the issuance?</b></p> <p>The ETF CHAE will be receiving mainly a basket of securities for issuance of its units (physical in kind). The Units received by investors will reflect the stocks that make up the index that the ETF is tracking.</p>	<p>١٤- كيف سيتصرف الصندوق بالأموال المحصلة من خلال الإصدار؟</p> <p>صندوق CHAE سوف يتلقى سلة الأسهم عند إصدار وحداته بشكل (عيني). ستعكس الوحدات التي يتلقاها المستثمرون الأسهم التي يتألف منها المؤشر الذي يتبعه صندوق الاستثمار المتداول.</p>
<p><b>15. Will the ETF issuer distribute dividends?</b></p> <p>No, the Fund will not pay dividends and the dividends received by the fund will be reinvested without incurring any cost on the unit holder.</p>	<p>١٥- هل سيوزع الصندوق أرباح نقدية؟</p> <p>لا، لن يدفع الصندوق توزيعات أرباح نقدية، ولكن سيقوم بإعادة استثمار التوزيعات التي يتلقاها دون تكبيد حاملي الوحدات أي تكاليف إضافية.</p>
<p><b>16. If I purchase units will I have voting rights?</b></p> <p>Subscription of the fund units doesn’t give the unit holder the rights granted to the shareholders of commercial companies. Unit holders will also not have voting rights in the companies that the ETF holds.</p>	<p>١٦- في حال قمت بشراء وحدات، فهل أحصل على أي حقوق تصويت؟</p> <p>عند الاكتتاب في وحدات الصندوق لا يتم منح حامل الوحدة نفس الحقوق الممنوحة لمساهمي الشركات التجارية. كما أن حاملي وحدات الصندوق لن يمتلكوا حقوق التصويت في الشركات التي يستثمر فيها الصندوق.</p>
<p><b>17. Are there any ownership restrictions?</b></p> <p>There are no ownership restrictions.</p>	<p>١٧- هل هناك أي قيود على الملكية؟</p> <p>لا يوجد حد أقصى للملكية في صندوق الاستثمار المتداول</p>



# I. Frequently Asked Questions

<p><b>18. Are there any associated risk factors?</b></p> <p>Risk factors of the ETF are limited to factors detailed in the Prospectus (page 25 -36).</p>	<p><b>١٨- هل هناك أي عوامل مخاطرة مرتبطة بهذا المنتج؟</b></p> <p>عوامل المخاطرة في صناديق الاستثمار المتداولة محدودة ويمكن الاطلاع عليها في نشرة الطرح (صفحة رقم ٢٥ -٣٦).</p>
<p><b>19. Does the Fund have a website?</b></p> <p><a href="http://www.chimerainvestment.com">www.chimerainvestment.com</a></p>	<p><b>١٩- هل لدى صندوق الاستثمار المتداول موقع إلكتروني؟</b></p> <p><a href="http://www.chimerainvestment.com">www.chimerainvestment.com</a></p>